
 
 

PROTOKOLL 
 

Møte nr. 1 - 2025 
 

Tirsdag 21. januar 2025 i Rjukan kirke, kl. 18:00 
 
Tilstede: Jørgen Sando, Terje Waskaas, Gunnar Undersrud, Lena Marie Hansen, Arne Lygre, 
sokneprest Morten Arnesen 
Forfall: Elisabeth B. Haugen 
 
Sak 1/25 RM || Godkjenning av innkalling og saksliste.  
Vedtak: Enstemmig godkjent. 
 
Sak 2/25 RM || Godkjenning av protokoll fra møtet 26. november 2024. 
Vedtak: Enstemmig godkjent. 
 
Sak 3/25 RM || Trosopplæring; Orientering, se vedlegg regnskap og budsjett. 
Menighetsrådet ble orientert om pågående møteaktivitet mellom Rjukan og Tinn 
vedrørende trosopplæring. Bruk av tildelte midler, trosopplæringstiltak, uklar situasjon 
etter at trosopplærer sa opp sin stilling, m.m. 
 
Sak 4/25 RM || Dal kirke; AV-komponenter, ønske om lerret og projektor. 
Vedtak: Menighetsrådet er enig med soknepresten i at det trengs en fast installasjon i 
Dal kirke, lerret og projektor. Dersom fellesrådet ikke kan dekke utgiften, må 
menighetsrådet se på å bruke egne midler. Terje Waskaas bes sjekke med kompetente 
personer hvilke løsninger som kan være aktuelle, tatt i betraktning pris, teknisk løsning 
og plassering av lerret i et hellig rom. 
 
Sak 5/25 RM || Rjukan kirke; Ønske om signalkabel fra bak i kirken frem til 
miksepulten. 
Vedtak: Menighetsrådet støtter soknepresten. En lang signalkabel kan monteres i kirken 
av «våre egne folk» under fellesrådet. Ledning + tilkoblinger. 
Jørgen Sando snakker med kirkevergen. 
 
Sak 6/25 RM || Prosjekt kirke Gaustablikk; Hvor står vi? Se vedlagt tegning fra 
Gunnar Undersrud. Ønske om å ta med Anne Gunleiksrud i prosjektgruppen. 
Terje Waskaas orienterte om forprosjekt og om hvordan en ser for seg en kulturkirke i et 
ganske folkerikt område. Man ser for seg møte med kirkevergen og videre med prosten.  
Vedtak: Menighetsrådet er fornøyd med fremført forprosjekt og ønsker videre fremdrift i 
tråd med forprosjektet. 
 
Sak 7/25 RM || Eventuelt 
7-1; Årsmøte, finne ny dato. 
 Jørgen Sando undersøker med Aider når vi kan forvente ferdig årsregnskap og forslag til 
budsjett. 
 
Sekretær, Arne Lygre 


